
Referat fra generalforsamlingen i grundejerforeningen Ravnstrup.

Sted: Græsted kro
Dato: 08.03.2006

Tid:    Kl. 19.30

Deltagere Fraværende:

Formand Carsten Andersen, Kasserer Poul 
Andersen, Else Lauritsen, suppleant Jørgen 
Frederiksen. Der var 4 fremmødte 
husstande.

Carsten Sørensen, og Per Christensen. 

Dagsorden 
Pkt. 1 

Valg af dirigent

 

Jørgen  Frederiksen  valgt.  Dirigenten  konstaterede  at 
generalforsamlingen ifølge lovene var lovligt indvarslet.  Der var 
dog  forlydender  om  at  nogle  husstande  ikke  havde  fået 
indkaldelsen rettidigt, men der har ikke på denne baggrund været 
indvendinger mod generalforsamlingens afholdelse.

Pkt. 2

Referat fra sidste 
generalforsamling.

 

Referat fra 2005 blev oplæst af formanden, det blev godkendt.

 

Pkt. 3

Formandens beretning.

 

Oplyste eksempelvis:

Der er kommet ny belægning på Ravnstrupsvej i sommeren 2005 
men  ikke  på  sidevejene  og  Østerdalen,  (  som  ellers  lovet 
mundtligt ).

Henvendelse til Kommunen herom februar 06 – oplyste at disse 
veje ikke indgår i årets vedligeholdelsesplan.

Nye  hajtænder  v.  sideveje,  henvendelse  fra  grundejerne. 
Spørgsmål til Kommunen februar 06.  om årsagen til ændringen.

Svar: Kommunen mener at der bør være ubetinget vigepligt, da 
vejene  er  smallere  og  lavere  klassificeret  end  Ravnstrupsvej. 
Derfor ændringen med de nye hajtænder.

 

Ny  aftale  omkring  snerydning.  Lille  Claus  der  rydder  sne  i 
Græsted  Vænge er  startet  hos  os,  koster  ca.  1.500,00  kr.  pr. 
gang.



Der  er  arbejdet  lidt  på  foreningens  hjemmeside  www.grf-
ravnstrup.dk 

Oplyste  endvidere  at  der  stadig  var  2-3  medlemmer  der  ikke 
havde betalt kontingent i en årrække, vil nu tage personlig kontakt 
med medlemmerne. Hvis dette ikke hjælper, vil restancerne blive 
sendt til inkasso.

Pkt. 4. 

Forelæggelse af 
regnskab.

 

Kasserer Poul Andersen forlagde regnskabet for 2005, der blev 
godkendt.

Pkt. 5. 

Valg til bestyrelsen.

 

Jørgen Frederiksen fortsætter som suppleant 

Else Flyger Lauritsen fortsætter som medlem af bestyrelsen.

Formanden er på valg næste år.

Der er p.t. 1 vakant bestyrelsespost.

Pkt. 6. 

Valg af revisorer.

 

Erling  Larsen og Eigil  Skjødt  genvalgt,  ligeledes Laurits  Kofod 
som revisiorsuppleant.

Pkt. 7.

Indkomne forslag

 

Der var ikke indkommet forslag til afstemning

Pkt. 8
Fastsættelse af 
kontingent

 

Alle var enige om at fortsætte med samme kontingent (100 kr) 
som årene før.

Pkt. 9.
Hastighedsdæmpende 
foranstaltninger

 

Forskellige  løsninger  blev  drøftet,  det  vi  kan  gøre  er  blot  at 
indstille til kommunen at lave sådanne foranstaltninger, da vejen 
er  kommunalt  ejet.  Der  var  synspunkter  både for  og  imod,  og 
blandt de få fremmødte var der ikke nogen markant opbakning til 
at  gå  videre  med  sagen.  Punktet  tages  op  igen  til  næste 
generalforsamling,  så  flere  har  mulighed  for  at  komme  med 
synspunkter.

Pkt.10

Foreningens 40 års 
jubilæum

 

Bestyrelsen har  ikke  haft  energi  til  at  stable  det  helt  store  på 
benene. Bestyrelsen havde forslag om  at lokalhistoriker Tønder 
Andersen skulle komme til kroen en aften, hvis der var interesse 

http://www.grf-ravnstrup.dk/
http://www.grf-ravnstrup.dk/


herfor. 

Der var stemning for at bestyrelsen skulle indhente nogle priser 
på revyen på Græsted kro, således at man kan ”leje” revyen for 
en aften og lave et arrangement kun for foreningens medlemmer 
med middag og revy. Information udsendes senere, tidspunktet vil 
formentlig blive aug.-sept.

Pkt. 11
Evt.

 

Næste  generalforsamling  vil  der  blive  fremsat  forslag  om  nye 
regler vedr. græsslåning.

Der er nogle hække og øvrige beplantninger der tager for meget 
af  fortovsbredden.  Der  er  enkelte  medlemmer  der  ignorerer 
snerydningspligten  og  fjernelse  af  hundens  efterladenskaber. 
Bestyrelsen  opfordrer  hermed alle  til  at  overholde  skellinien  til 
fortovene, og til at overholde øvrige forpligtelser.

Formanden  har  modtaget  en  henvendelse  om  at  nye 
skraldeposer  er  et  problem,  men  der  var  ikke  andre  af  de 
tilstedeværende der havde oplevet problemer med disse.

På bestyrelsens vegne: Else Flyger Lauritsen (ref.).
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